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@ THE LAST FABLAB OF THE YEAR 2021-2022 WAS A SUCCESS !

During the last period 20 pupils of 6e enjoyed working on Shakespeare and setting up a funny play about him and
his famous plays. In only five sessions they worked on pronunciation and rehearsed the play to perform it the last
session. They were lucky to have two English teachers and two French teachers with them so that they worked in
groups of 4 or 5. They gave ideas and took initiatives to make it a complete success !

@ LE DERNIER ATELIER DE L’ANNEE 2021-2022 FUT UN SUCCES !

Lors de la derniére période, 20 éléves de 6e ont travaillé sur Shakespeare et créé une piéce de théatre drdle sur cet
auteur et ses célebres pieces. En seulement 5 séances ils ont travaillé leur prononciation et répété la piece pour la
jouer la derniere séance. lls ont pu travailler par groupe de 4 ou 5 grace a la présence de 2 professeurs d’'anglais et
2 de frangais. lIs n'ont pas hésité a donner des idées et a prendre des initiatives pour que cela soit un franc succes !
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